
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 210
Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om boligforhold. (Loft over huslejestignin-
ger som følge af udviklingen i nettoprisindekset).
Af indenrigs- og boligministeren (Christian Rabjerg Madsen)

Spørgsmål 38
Ministeriet skriver, at de omfattede boliger typisk vil være gennemgribende modernisere-
de lejemål og nyopførte og nyindrettede boliger. Vil ministeren oplyse, om det vil være en 
rimelig antagelse, at markedsværdien i de berørte lejeboliger typisk vil være på et højere 
niveau end markedsværdien for lejeboliger i øvrigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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